

# Signed Document

via <https://min.ebox.nu>



## Protokoll STYM3 23/24

### Signed text:

I hereby sign and accept the contents in the PDF file (1) and all agreements therein:

File (1)

Name: Protokoll STYM3.pdf

Size: 127166 byte

Hash value SHA256:

a726476c21b8c2c012aec2deb938de66985070b8536189383f4e768e317122d8

*The original file and all signatures are attached to this PDF.*

*To open the attachments, a dedicated PDF reader may be required.*

### Signed By 3:

ELIN LERIN

Signed with BankID 2023-09-11 17:30 Ref: b649e1c5-25e8-4779-9817-30058a449435

YLVA ÖMAN

Signed with BankID 2023-09-11 17:25 Ref: 8c5d6627-1102-46a2-ba5c-e315d23f54b6

Eric Forsell

Signed with BankID 2023-09-11 17:24 Ref: 03715046-9325-4962-b7d0-a26fac269558





## Protokoll

Mötets art: STYM03  
Datum: Måndag 28 Augusti 2023  
Tid: 17:29  
Plats: Någonstans i V  
Närvarande:  
Ylva Öman, Mötesordförande  
Jesper Frisk, Vice Ordförande  
David Söderström, Kassör  
Eric Forsell, Koordinator  
Elin Lerin, StudSA  
Henry Siggelin, Styrelseledamot  
Jacob Holst, Styrelseledamot  
Tilda Byrstedt, Styrelseledamot  
Eric Sylvén, Festledare



## 1. Mötets öppnande

- 1.1. Mötet öppnades 17:29 av styrelseordförande Ylva Öman

## 2. Formalia

- 2.1. Val av mötesordförande  
Styrelsen beslutade  
**att** välja Ylva Öman till mötesordförande.
- 2.2. Val av justerare, tillika rösträknare  
Eric Forsell nominerar Elin Lerin , Elin Lerin godtar.  
Styrelsen beslutade  
**att** välja Elin Lerin till justerare.  
*Elin kan faktiskt läsa*
- 2.3. Adjungeringar  
Inga adjungeringar.
- 2.4. Fastställande av föredragningslista  
Ylva Öman yrkar på att lägga till festgruppen som punkt ett, Verksamhetsplan som punkt tre.  
*allting hoppar ned*  
Styrelsen beslutade  
**att** fastställa föredragningslistan med ovan nämnda ändringar.

## 3. Punkter

- 3.1. Festgruppen  
Festledare Eric Sylvén har ordet.  
Om man ska lösa spons för fester: vad gäller policymässigt?  
David Söderstörms har gjort utrymme för spons i budgeten. Gällande sponsavtal. Finns lite olika lagstiftning för t.ex. spons i form av snus etc.  
En diskussion kring prissättning av biljetter till subventionerade/sponsrade sittningar uppstår.  
Styrelsen uppmanar Festledare att rådfråga styrelsen och/eller NNO för framtagning av avtal, i synnerhet styrelsen om det är fråga om spons i form av alkohol och liknande.  
*En diskussion om att skriva tentor på sMörjis-borden uppstår.*
- 3.2. ALTEN  
Mötet med ALTEN gick bra. Kraven som sektionen fick som medskick diskuteras.  
NNO pratar med Moment-PL om de Moment-relaterade kraven.  
Styrelsen säger KBK till NNO.  
*Kassören har FOMO*
- 3.3. Verksamhetsplan  
*Elin, J2 och Henry tävlar om vem som har coolest USB-minne.*  
Styrelsen går igenom det senaste utkastet på verksamhetsplan.  
*Henry är kommentarsansvarig, Ylva är suddad-ut-saker-ansvarig, Tilda är tycka-till-om-saker-ansvarig.*  
*THS finns.*  
*Vi strävar efter det stora. Vi gör de små grejerna.*

Mötet ajournerades 19:25 och återupptogs 19:49.

Arbetet med VP:n skrider framåt! MEN



Styrelsen beslutade  
**att** bordlägga arbetet med verksamhetsplanen till nästa STYM.

3.4. Smörjsbokningspolicy

Styrelsen beslutade  
**att** avvakta med att skriva Smörjsbokningspolicyn

3.5. How-to-SM

Styrelsen diskuterar hur SM kan marknadsföras till medlemmarna på ett studentikost vis.

*Ska Boolibompadraken gå på SM?*

Styrelsen konsulterar ChatGPT. *ChatGPT är fan fullständigt unhinged.*

Om över hälften av styrelsen inte vet vem en viss person är så är det inte en kändis.

*Det är bättre om vi skämmer ut oss ordentligt” - Elin Lerin 2023*

Styrelsen beslutade

**att** styrelsen brainstormar vidare på en sy/gyckelkväll.

*Någon måste lära Tilda hur Slack-notiser fungerar.*

3.6. Rekrytering

Styrelsen insåg att det behövs två separata Trello-listor, annars händer sånt här där STYM

3.7. Festinbjudningar

Styrelsen fördelar vilka gasquer de ska närvara (*läs: supa*<sup>1</sup>) och representera sektionen på.

3.8. Nästa möte och bokning av klassrum

Styrelsen beslutade

**att** hålla STYM regelbundet varje måndag, och att Jesper Frisk ansvarar för bokning av möteslokal.

3.9. Övriga frågor

3.9.1. Fika och schema för maskinmässan (Ylva + Tilda)

Styrelsen fördelar ansvar för fika

3.9.2. Förråd Spex

Spexet sitter i knipa med förvaring under dekisflytten. Tildiz kontaktar C-SKOJ och undersöker vilka saker som är mer eller mindre viktigt att ha åtkomst till under terminen för att undersöka vilka förvaringsmöjligheter som passar dem bäst.

3.9.3. Styrelsen-Banderoll/roll-up

Elin Lerin designar rollup.

3.9.4. Nyckelpolicy

Vi tar det sen.

3.9.5. Sektionens förkortning i stadgarna

I stadgarna förkortas Kungliga Maskinsektionen, THS, för M-sektionen”. Det vore fiffigt om vi hade lite fler alternativ.

*Ylviz skriver en propeluring.*

## 4. Mötets avslutande

4.1. Mötet avslutades 21:23.

---

<sup>1</sup>eller inte supal